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CONCEPT VERSLAG WERKGROEP RSAB
6 december 2019

Deelnemers/rapporteurs gemeenten:
Gemeente Dalfsen: B.  Ruitenberg (raadslid)
Gemeente Olst-Wijhe: M.  Lof (raadslid)
Gemeente Steenwijkerland: A.  ten Hof (griffier)
Gemeente Raalte: T.  Schuurkamp (raadslid)
Gemeente Kampen: N.  Jeurink (raadslid)
Gemeente Zwartewaterland: H.  Rietman (raadslid)
Gemeente Hardenberg: B.  Kuipers (raadslid)
Gemeente Staphorst: A.  Schra (raadslid)
Gemeente Ommen: M. Bauman (raadslid; vervanger)
Gemeente Deventer: A.  Kerver (griffier)
Provincie Overijssel: W. Bakker (statenlid)
Waterschap DOD M.  Wichard (ab lid)
Voorzitter:  R   van de Belt, raadslid gemeente Zwolle
Secretaris: S.  Gerssen

Overig aanwezig: E. Holsappel (communicatieadviseur RES)
Verhinderd: R. Smits (raadslid Ommen)

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering en stelt voor om een kort voorstellingsrondje te doen 
om met elkaar kennis te maken en te eindigen bij de nieuwe secretaris, zodat zij zich 
iets uitgebreider kan voorstellen. 

2. Voorstellen: secretaris
De nieuwe secretaris stelt zich kort voor. Brede ervaring binnen gemeenteland. 
Achtergrond in college- en rekenkameronderzoeken. Interim secretaris 
rekenkamercommissie voor één jaar in Apeldoorn geweest. Als Interim adviseur vooral 
bezig in de ondersteunende/adviserende functies bij Griffies. Daarnaast extern lid van 
de Rekenkamercommissie De Bilt. 

3. Vaststellen agenda en verslag 30 oktober jl. 
De agenda wordt vastgesteld met de toevoeging om een rondje te doen over de stand 
van zaken startnotitie RES. In de notulen van 30 oktober jl. op blz. 1 staat dat er drie 
kandidaten waren voor het voorzitterschap dit moet gewijzigd worden in twee 
kandidaten. 

Startnotitie besluitvorming en aandachtspunten

Organisatie Stand van zaken; aandachtspunten 
Raalte Afgelopen dinsdag 4/12 op de agenda;

Geen bijzonderheden.
Hardenberg Afgelopen dinsdag 4/12 op de agenda;

Communicatie/participatiescenario’s doorgenomen;
Als hamerstuk behandeld. 

Waterschap DOD Positief ontvangen bij AB-DB. 
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Ommen Afgelopen dinsdag 4/12, veel vragen over beslissingsbevoegdheid van 
de raad; de tijdsdruk, kort dag.  

Olst Wijhe Ook 4/12 beslissingsbevoegdheid een issue, het is niet duidelijk waar 
je als raad over beslist;
In de handreiking RES staat iets over autonomie gemeenten…. ?
onduidelijkheden over moties/amendementen, mogen die nu wel of 
niet? 
Gezondheid speelt enorm. 

Provinciale Staten Komende woensdag 11/12 in de Staten;
Communicatie inwoners, participatie jongeren
betaalbaarheid, zonneladder;
Verrommeling landschap(omgevingsvisie), eventuele claims;
Max. bod benutten, zodat eventuele aanvulling vanuit NP RES kan 
worden voorkomen, doordat de overcapaciteit dan kan worden benut, 
naar stuurgroep bandbreedte als uitgangspunt meegeven; 
PS aan de voorkant t.b.v. draagvlak tijdig hierin meenemen. 

Dalfsen Komt 16/12 in de raad, alle partijen zijn wel positief;
Verder wordt het wel spannend straks vanwege verrommeling 
landschap en eventuele claims, mensen vooraf op tijd hierin 
meenemen. 

Kampen Afgelopen maand gelijktijdig met bouwsteen energie meegenomen, is 
ook ons bod en is als hamerstuk behandeld; 
Beperking escalatiemodel en sturingskracht provincie, liever geen 
gemeenschappelijk plan B. 

Deventer Alle genoemde punten gelden ook voor Deventer, 18/12 in raad;
De vragen die er leven zijn: 
wel of niet mee doen?
kansen, wat doen? 
doorzettingsmacht, wie gaat erover? 

Steenwijkerland Afgelopen dinsdag 4/12 in werkvergadering besproken en 
aankomende dinsdag 10/12 behandeling in de politieke markt. 17 
december staat besluitvorming in de raad gepland. Raad heeft vooral 
vragen over inhoud RES, planning (tijdsdruk), afstemming met andere 
actoren, participatie en eigen rol (wie beslist waarover). G1000 
Burgertop over energieneutraal Steenwijkerland uit 2018 wordt gezien 
als basis voor participatie. 

Staphorst Aankomende dinsdag 10/12 als bespreekstuk op de agenda. 
Zwolle Aanstaande maandag 16/12 besluitvormend behandeld.  

Participatie, moeite? Spanning met regionale vs. gemeentelijke? 
Relevantie voor de werkgroep zijn de verschillende bestuurslagen.

Kort discussiepunt over aanpassing van het elektriciteitsnet. Dat het niet misloopt qua 
capaciteit. Wie is daar verantwoordelijk voor. De voorzitter geeft aan dat hier landelijk 
veel aandacht voor is. Er is een landelijke netbeheernota. Het is aan de landelijke 
politiek om tot een oplossing te komen. Er is wel zicht op een oplossing voor de korte 
termijn voor extra net-capaciteit. Vanuit de zgn. vluchtstrook kunnen de reserves 
worden gebruikt. 

Volgende keer zal Ron van der Linden worden uitgenodigd met als aandachtspunt de 
communicatie c.q. informatievoorziening vanuit de andere groepen richting deze 
werkgroep. Verder speelt de participatie een rol. Wat doen we regionaal en wat doen 
we lokaal? Ook qua beeldvorming landschappen. Het gaat dan over lokaal/regionaal – 
de invloed onderling – en de regionale afweging. De interactie wordt gemist. 
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4.Planning en schema activiteiten werkgroep RSAB 
Het gaat om de beeldvorming van regionale energielandschappen.
Ook wordt de vraag gesteld of de gemeentelijke vastgestelde ambities bekend zijn en of 
deze informatie met de werkgroep kan worden gedeeld? Toegezegd wordt dat de 
secretaris dit uitzoekt. 
Verder wordt afgesproken dat de 1e inloop in februari 2020 wordt georganiseerd. De 
werkgroep kiest ervoor om dan de 3D-visualisatie (waarmee we de consequenties van 
het RES-bod meer beeldend maken) te organiseren. 
De 2e inloop zal in april 2020 worden georganiseerd. Tijdens deze sessie werken 
bereiden we de volksvertegenwoordigers voor naar het definitieve bod aan de hand van 
de vier kwadranten.  
De overige concept data van de werkgroep wordt nog aan de hand van de definitieve 
planning RES bekeken. De volgende keer wordt de planning opnieuw bekeken. 

5.Voorbereiding inloopsessie serious games 
De offerte-aanvraag zoals die voorligt is akkoord. 
De datum, dagdeel en locatie voor deze interactieve sessie zal worden bepaald 
(concept datum: planning 14 februari 2020, wordt verschoven naar 7 februari 2020 
i.v.m. voorjaarsvakantie) en zodra dit definitief is zal dit z.s.m. worden doorgegeven aan 
de leden van deze werkgroep en de griffies. 

6. Invullen rol binnen eigen Raden, Staten en AB
Het ministerie van BZK heeft een duidelijk Infographic gemaakt over de rol en taken van 
de werkgroep RSAB-RES West Overijssel. Deze wordt voor kennisgeving 
aangenomen. 
De voorzitter maakt de afspraak dat alle leden van de werkgroep de vragen die spelen 
over het proces, participatie en de rol van volksvertegenwoordigers en die nog graag 
beantwoord willen in een algemene Q&A naar de secretaris van de werkgroep RSAB 
sturen.  

7.Presentatie Communicatie/Participatie door Els Holsappel 
communicatieadviseur RES West Overijssel

De presentatie is als bijlage bijgevoegd. 
Els Holsappel communicatieadviseur RES heeft een duidelijke presentatie gegeven. 
Tijdens de interactie kwamen de volgende punten aan de orde: 

o rol RES team bij de gemeentelijke participatie; 
o de ene gemeente doet meer met participatie dan de andere; 
o het participatietraject voor inwoners is nog niet duidelijk; 
o de werkgroep RSAB vraagt zich af of en hoe de RES West-Overijssel 

gebruik gaat maken van het aanbod van de Participatiecoalitie.

Verder is de website van de RES West Overijssel in ontwikkeling 
(www.reswestoverijssel.nl) de werkgroep krijgt binnen deze website een besloten 
gedeelte waar informatie wordt gedeeld en interactie via digitaal platform kan worden 
gevoerd. 

8.Rondvraag
De griffier van Deventer vraagt of de inlopen niet op een reguliere avond kunnen 
worden georganiseerd? 

De volgende bijeenkomst van de werkgroep wordt vastgelegd op vrijdagmiddag 24 
januari 2020 van 16.00 tot 17.30 uur. 

http://www.reswestoverijssel.nl/

